

Exclusive

AMAZING
europe
BEYOND EXPECTATIONS



12 DAYs 10 NIGHTs

The Alpine Escapades

跨越阿尔卑斯山之旅

Austria / Liechtenstein / France / Switzerland

奥地利/列支敦士登/法国/瑞士

Your Preferred Travel Agent's Contact:

View the 3 stunning alps of Europe

欧洲阿尔卑斯山脉的三大山峰



12天 10晚 跨越阿尔卑斯山之旅



旅游亮点



- 参观瓦杜兹, 列支敦士登国
- 参观西雍城堡
- 眺望勃朗峰
- 眺望马特宏峰
- 体验10000英尺的铁力士山峰

当地美食



- 奥地利传统维也纳炸肉排
- 瑞士奶酪火锅
- 欧式美食

早餐 x 10
午餐 x 7
晚餐 x 10

住宿



2晚 维也纳, 奥地利
1晚 萨尔茨堡, 奥地利
1晚 因斯堡, 奥地利
1晚 伯尔尼, 瑞士
2晚 日内瓦, 瑞士
1晚 采尔马特, 瑞士
1晚 卢塞恩湖, 瑞士



第一天 吉隆坡 ✈️ 维也纳 (晚餐)

第二天 维也纳 (早餐/午餐/晚餐)

维也纳市区游

- 步行游览历史悠久的英雄广场, 观看霍夫堡宫殿。
- 沿着著名的环形大道驶过市政厅和议会大厦。
- 参观雄伟的美泉宫, 前哈布斯堡家族的避暑大宅。
- 在克恩顿大街购物。

第三天 维也纳 (300公里) 萨尔茨堡 (早餐/午餐/晚餐)

萨尔茨堡市区游

- 游览米拉贝尔花园, 著名电影“音乐之声”的拍摄场地。
- 参观莫扎特的出生地 - “哈格瑞尔故居”, 您可以看到莫扎特使用过的小提琴, 演奏画面, 历史乐器和肖像。
- 徒步于市中心, 观看霍亨萨尔茨堡以及中世纪最大的萨尔茨堡大教堂。
- 花时间在萨尔茨堡最独特的购物街粮食胡同享受购物乐。

第四天 萨尔茨堡 (190公里) 因斯布鲁克 (早餐/午餐/晚餐)

因斯布鲁克市旅游

- 步行在这以壮丽的山脉为背景的老城区, 参观皇帝马克西米利安的黄金屋顶, 凯旋门和圣安妮的柱子。
- 参观施华洛世奇水晶店。

第五天 因斯布鲁克 (180公里) 瓦杜兹 (240公里) 伯尔尼 (早餐/午餐/晚餐)

今天从因斯布鲁克出发穿过艾伯特隧道 (世界第三长的隧道) 前往瓦杜兹。

瓦杜兹市区游

- 参观瓦杜兹老城区, 观赏圣弗罗林大教堂, 皇家城堡, 政府大楼和市政厅。

第六天 伯尔尼 (90公里) 蒙特勒 (93公里)

日内瓦 (早餐/午餐/晚餐)

伯尔尼市区游

- 徒步漫游伯尔尼市, 包括熊公园, 伯尔尼市吉祥物的家园, 文艺复兴风格的议会大楼和市政厅。

蒙特勒市区游

- 参观坐落在岩石小岛上, 建于12世纪水上城堡-西雍城堡。

第七天 日内瓦 (85公里) 霞慕尼 (85公里)

日内瓦 (早餐/午餐/晚餐)

日内瓦市区游

- 日内瓦是联合国的欧洲总部。
- 在高達140公尺的噴泉拍照留念, 接着观赏雄伟的联合国大厦, 红十字国际委员会和大花钟。

霞慕尼市区游

- 登上南针峰缆车, 欣赏勃朗峰 (西欧阿尔卑斯山最高峰)

第八天 日内瓦 (200公里) 采尔马特 (早餐/晚餐)

采尔马特之旅

- 搭乘火车前往瑞士阿尔卑斯山最著名的度假胜地之一的无车村 - 采尔马特。
- 乘坐欧洲最高的齿轮铁路沿着陡峭斜坡到戈尔内格拉特10135英尺的平台, 欣赏宏伟的**马特宏峰** (如果天气允许的话) 的壮丽景色, 见证勃朗峰和白雪皑皑的山峰。

第九天 采尔马特 (180公里) 铁力士山 (35公里) 卢塞恩 (早餐/晚餐)

铁力士山之游

- 乘坐45分钟的缆车, 到达铁力士山10,000英尺高的山顶, 拥有沉积着万年积雪和冰河。
- 体验欧洲最高的铁力士山悬崖步道悬索桥。

第十天 卢塞恩 (早餐/晚餐)

卢塞恩市区游

- 在迷人的卢塞恩漫步, 穿过欧洲最古老的有顶木桥, 欣赏狮子纪念碑以及卢塞恩湖美景。
- 自由购物时间。

第十一天 卢塞恩 (55公里) 苏黎世 ✈️ 吉隆坡 (早餐/晚餐)

苏黎世市区游

- 苏黎世徒步之旅包括苏黎世湖, 格罗斯明斯特教堂以及圣母教堂。
- 在班霍夫大街购物, 有各式各样的品牌。送往机场。

第十二天 吉隆坡

带着难忘的回忆抵达家园。



12DAYS 10NIGHTS

The Alpine Escapades



Tour Highlights



- Visit Vaduz, Liechtenstein
- Visit Chillon Castle
- View Mont Blanc
- View Matterhorn
- Mount Titlis
10,000 feet experience.

Special Meals



- Austria Traditional Wiener Schnitzel
- Classic Swiss Cheese Fondue
- European Cuisine

Breakfast x 10
Lunch x 7
Dinner x 10

Accommodations



2Nights Vienna, Austria
1Night Salzburg, Austria
1Night Innsbruck, Austria
1Night Berne, Switzerland
2Nights Geneva, Switzerland
1Night Zermatt, Switzerland
2Nights Lake Lucerne, Switzerland



Day 1 Kuala Lumpur ✈️ Vienna (Dinner)

Day 2 Vienna (Breakfast / Lunch / Dinner)

Vienna City Tour

- Walking tour of the historic **Heroes' Square** to view the Hofburg Palace.
- Drive pass **Town Hall** and **Parliament** along the famous Ring Boulevard.
- Entrance to the majestic **Schonbrunn Palace**, former summer residence of the Habsburg family.
- Shopping at **Kaerntnerstrasse Street**.

Day 3 Vienna (300km) Salzburg (Breakfast / Lunch / Dinner)

Salzburg City Tour

- Visit **Mirabell Gardens**, the shooting scene of "The Sound of Music"
- Entrance to **Mozart's birthplace**, the "Hagenauer House" where you can see Mozart's child violin, his concert violin, historic instruments and portraits.
- Walking tour to view **Festung Hohensalzburg**, the largest fully preserved fortress in central Europe and the grand **Salzburg Cathedral**.
- Spend time at **Getreidegasse**, Salzburg's most unique shopping street.

Day 4 Salzburg (190km) Innsbruck (Breakfast / Lunch / Dinner)

Innsbruck City Tour

- Walking tour to see Emperor Maximilian's **Golden Roof**, **Triumphal Arch** and **St Anne's Column** and the Old town with the magnificent mountain range in the background.
- Visit **Swarovski** crystal shop.

Day 5 Innsbruck (180km) Vaduz (240km) Berne (Breakfast / Lunch / Dinner)

Today, depart to Vaduz and pass thru Albert Tunnel (3rd longest tunnel in the world).

Vaduz City Tour

- Visit to the old town to view the **Cathedral of St. Florin**, **Royal Castle**, **Government House** and the city hall.

Day 6 Berne (90km) Montreux (93km) Geneva (Breakfast / Lunch / Dinner)

Berne City Tour

- Walking tour of Berne covering the Bear Park, home of the Bern's city mascots, the Renaissance-style **Parliament building** and the **City Hall**.

Montreux Tour

- View **Chillon Castle**, an impressive 12th-century water fortress perched on a rocky islet.

Day 7 Geneva (85km) Chamonix (85km) Geneva (Breakfast / Lunch / Dinner)

Geneva Orientation Tour

- Geneva, the European headquarters of the United Nations.
- Photo stop at the **Jet d'Eau lake fountain** with water shooting up to 140m high, view the majestic **UN Building**, the International Committee of the **Red Cross** and the **Jardin Anglais**, famous for its large flower clock.

Chamonix Tour

- Ascend on **Aiguille du Midi** cable car to view the **Mont Blanc** (Highest peak of the Western Europe alps)

Day 8 Geneva (200km) Zermatt (Breakfast / Dinner)

Zermatt Tour

- Take a shuttle train to the car-free village of **Zermatt**, one of the Swiss Alps best known resorts.
- Ride the steep slopes of Europe's highest cogwheel railway to the 10135 feet (3089m) platform of **Gornergrat**, for a breathtaking view of the magnificent **Matterhorn** (if weather permit). Witness astounding views of Mont Blanc and many more snow-capped peaks.

Day 9 Zermatt (180km) Mt Titlis (35km) Lucerne (Breakfast / Dinner)

Mount Titlis Tour

- Take a **45-min rotating cable-car** ride up to the 10,000 feet summit of **Mount Titlis**, a glacier paradise offering magnificent views of the Alps.
- Experience **Titlis Cliff Walk**, the highest elevation suspension bridge in Europe.

Day 10 Lucerne (Breakfast / Dinner)

Lucerne Full Day Tour

- Walking tour of charming Lucerne. Cross the covered wooden **Chapel Bridge** with the Water Tower running by it, admire the Lion Monument and take in the scenic beauty of **Lake Lucerne**.
- Free time for shopping

Day 11 Lucerne (55km) Zurich ✈️ Kuala Lumpur (Breakfast / Lunch)

Zurich City Tour

- Walking tour of Zurich includes **The Lake**, **Grosse Munster Church**, **Our Lady's Church**.
 - Shop at **Bahnhofstrasse** which has all the branded you would like to own.
- Transfer to airport for departure flight.

Day 12 Kuala Lumpur

- Arrive home with unforgettable memories.